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not , for one repulse , give up the purpose that you resolved to effect

.(William Shakespeare , British dramatist) 不要只因一次失败，就

放弃你原来决心想达到的目的。(英国剧作家 莎士比亚.W.)

Don’t part with your illusions . When they are gone you may still

exist , but you have ceased to live. (Mark Twain , American writer) 

不要放弃你的幻想。当幻想没有了以后，你还可以生存，但

是你虽生犹死。(美国作家 马克#8226.吐温) Living without an

aim is like sailing without a compass.Alexander Dumas (Davy de La

Pailleterie, French Writer) 生活没有目标就像航海没有指南针。

(法国作家 大仲马. A.) The ideals which have lighted my way , and

time after time have given me new courage to face life cheerfully 19

have been kindness , beauty and truth .(Albert Einstein , American

scientist) 有些理想曾为我们引过道路，并不断给我新的勇气

以欣然面对人生，那些理想就是--真、善、美。 (美国科学家 

爱因斯坦 . A .) The important thing in life is to have a great aim ,

and the determination to attain it. (Johan Wolfgang von Goethe ,

German Poet and dramatist) 人生重要的事情就是确定一个伟大

的目标，并决心实现它。(德国诗人、戏剧家 歌德 . J . M .)

The man with a new idea is a crank until the idea succeeds .(Mark

Twain , American writer) 具有新想法的人在其想法实现之前是

个怪人。 (美国作家 马克#8226.吐温) The time of life is short . to

spend that shortness basely, it would be too long . (William



Shakespeare , British dramatist ) 人生苦短，若虚度年华，则短暂

的人生就太长了。(英国剧作家 莎士比亚. W.) Time is money .(

Benjamin Franklin , American president) 时间就是金钱。(美国总

统 富兰克林. B.) To choose time is to save time .( Francis Bacon ,

British philosopher ) 合理安排时间就是节约时间 。( 英国哲学

家 培根. F.) We always have time enough , if we will but use it aright.

(Johan Wolfgang von Goethe , German poet ) 只要我们能善用时

间,就永远不愁时间不够用。(德国诗人歌德. J.W.) Weep no

more , no sigh , nor groan. Sorrow calls no time that’s gone .(John

Fletcher , British dramatist ) 别哭泣，别叹息，别呻吟；悲伤唤

不回流逝的时光。(英国剧作家 弗莱沏. J.) STUDY 学习篇

Eternal truths will be neither true nor eternal unless they have fresh

meaning for every new social situation . (Franklin Roosevelt ,

American president ) E永恒的真理如果不在新的社会形势下赋

予新的意义,要么就不是真理,要么就不是永恒的。 (美国总统 

罗斯福 . F.) Histories make men wise . poems witty. the

mathematics subtle. natural philosophy deep . moral grave . logic

and rhetoric able to contend .(Francis Bacon , British philosopher ) 

历史使人明智；诗词使人灵秀；数学使人周密；自然哲学使

人深刻；伦理使人庄重；逻辑修辞学使人善辨。( 英国哲学家

培根. F.) If you don"t learn to think when you are young , you may

never learn .(Thomas Edison , American inventor ) 如果你年轻时

就没有学会思考，那么就永远学不会思考。(美国发明家 爱迪

生 . T.) Natural abilities are like natural plants that need pruning by

study.(Francis Bacon , British philosopher ) 天生的才干如同天生

的植物一样，需要靠学习来修剪。(英国哲学家 培根 . F.)



WORK 工作篇 Don’t gild the lily. 不要给百合花镀金/画蛇添

足。 (英国剧作家 莎士比亚 . W .) I can live for two months on a

good compliment. (Mark Twain , American writer) 只凭一句赞美

的话我就可以充实地活上两个月。(美国作家 马克#8226.吐温)

The decline of literature indicates the decline of a nation . the two

keep in their downward tendency.( Johan Wolfgang von Goethe ,

German poet ) 文学的衰落表明一个民族的衰落。这两者走下

坡路的时间是齐头并进的。(德国诗人 歌德 . J . W .) When one

loves one’s art no service seems too hard .( O. Henry, American

novelist ) 一旦热爱艺术，什么奉献也不难。 (美国小说家 
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